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P R O T O K Ó Ł   Nr XV/08  
 
z piętnastej zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo, odbytej w dniu                       
25 lipca 2008 w lokalu Urzędu Gminy Karniewo, pod przewodnictwem radnego 
Grzegorza Wawrzonkowskiego - Przewodniczącego Rady Gminy.  
======================================================= 
Obrady rozpoczęto o godzinie 10 07 - zakończono o godz. 11 50. 

 
Skład osobowy Rady Gminy  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .. . . . . . . . . . . . .  – 15   
Uczestniczyło w obradach, wg listy obecności . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .  – 15 
 
Spoza grona Rady w sesji  uczestniczyli: 
 
1. Pan Józef A. Stopa               - Wójt Gminy 
2. Pan Wiesław Ochtabiński  - Sekretarz Gminy  
3  Kierownicy referatów UG 
4. Sołtysi z terenu gminy Karniewo, wg listy obecności, w liczbie . . . . .   - 34 
6. Przedstawiciele org. społecznych, zakładów pracy, w liczbie  . . . . . . .  -   3 
  
 

P R Z E B I E G     O B R A D :  
                                        

Ad.pkt.1. 
 
Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Wawrzonkowski otwierając obrady 

przywitał wszystkich  radnych, zaproszonych gości, oraz  sołtysów.          
          Na podstawie listy obecności stwierdził quorum radnych władne do 
podejmowania prawomocnych uchwał. 
 
Ad.pkt.2. 
           

Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Wawrzonkowski poprosił radnych 
o zgłaszanie uwag do przedstawionego porządku obrad.  
Jednogłośnie przyjęto porządek dzienny obrad w brzmieniu: 
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokółu z XIV zwyczajnej sesji Rady Gminy. 
4. Informacja o działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym.  
5. Informacja Przewodniczących komisji rady o działalności komisji. 
6. INTERPELACJE  RADNYCH. 
7. Rozpatrzenie spraw związanych z utworzeniem Międzygminnego Związku 

Regionu Ciechanowskiego.  
a) podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Międzygminnego Związku Regionu 

Ciechanowskiego, 
b) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Statutu Międzygminnego Związku 

Regionu Ciechanowskiego, 
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8. Omówienie protokołu z kontroli kompleksowej przeprowadzonej w Urzędzie 
Gminy Karniewo przez Regionalną Izbę Obrachunkową.  

9. Wprowadzenie zmian w budŜecie gminy Karniewo. 
a)  podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej poŜyczki, 
b)  podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budŜecie gminy Karniewo 

na 2008 rok. 
10. Przyjęcie do realizacji zadań w zakresie „Programu Odnowy Wsi”. 
11. Podjęcie uchwał w sprawach 

a) zmian w Statucie Gminnej Biblioteki Publicznej w Karniewie, 
      b) zmian w Statucie Gminnego Ośrodka Kultury w Karniewie.   

12. Omówienie spraw związanych z  mieszkaniami socjalnymi na terenie gminy. 
13. Odpowiedzi na interpelacje radnych 
14. Wolne wnioski i zapytania. 
15. Zamknięcie obrad.    
 
Ad.pkt.3. 
                

Przewodniczący Rady poinformował, iŜ protokół z poprzedniej sesji jest do 
wglądu w biurze Rady jak równieŜ wyłoŜony przed rozpoczęciem obrad.  Poprosił o 
zgłaszanie uwag i wniosków co do treści protokołu. 

PoniewaŜ nikt z radnych nie zgłaszał Ŝadnych uwag, radni jednogłośnie bez 
odczytywania przyjęli protokół z XIV zwyczajnej sesji, odbytej w dniu            
11 czerwca 2008 roku.  
 
Ad.pkt.4. 
           
 Pan Józef Stopa – Wójt Gminy  przedstawił  informację o działalności Wójta 
Gminy w okresie międzysesyjnym.   

Do przedstawionej przez Wójta informacji o działalności w okresie 
międzysesyjnym – uczestnicy obrad Ŝadnych uwag nie wnosili.  
 (informacja stanowi załącznik nr 1 do protokółu) 
   
Ad.pkt.5. 
  
 Przewodniczący problemowych komisji Rady przedstawili ustne informacje o 
działalności poszczególnych komisji w okresie międzysesyjnym.  
 Radna Barbara Kuczyńska - Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, 

Kultury i  Spraw Socjalnych poinformowała, iŜ komisja odbyła posiedzenie w dniu 
17 lipca, na którym omawiano i zaopiniowano materiały sesyjne w przedmiocie: 
projekty uchwał Rady Gminy  w sprawach:  
- utworzenia Międzygminnego Związku Regionu Ciechanowskiego, 
- przyjęcia Statutu Międzygminnego Związku Regionu Ciechanowskiego, 
- zaciągnięcia długoterminowej poŜyczki, 
- dokonania zmian w budŜecie gminy Karniewo na 2008 rok. 
- zmian w Statucie Gminnej Biblioteki Publicznej w Karniewie, 
- zmian w Statucie Gminnego Ośrodka Kultury w Karniewie 
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- Omówienie protokołu z kontroli kompleksowej przeprowadzonej w Urzędzie 
Gminy Karniewo przez Regionalną Izbę Obrachunkową.  

  -  Przyjęcie do realizacji zadań w zakresie „Programu Odnowy Wsi”. 
 - Omówienie spraw związanych z  mieszkaniami socjalnymi na terenie gminy. 
 
PowyŜsze materiały zaopiniowano pozytywnie.  

     
  Radny Michał Jasiński  - Przewodniczący Komisji Planowania, BudŜetu i 
Finansów. Na posiedzeniu w dniu 16 lipca  br. komisja analizowała równieŜ 
wszystkie projekty uchwał: 

 
  Wszystkie materiały sesyjne oraz projekty uchwał zaopiniowano pozytywnie.  

 
Radny Andrzej Chełchowski   – Komisja Rolnictwa, Przemysłu i Usług, 

Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony PrzeciwpoŜarowej na posiedzeniu w dniu 
18 lipca 2008 roku szczegółowo analizowała – jak poprzednie Komisje, projekty 
wszystkich materiałów będących przedmiotem obrad dzisiejszej sesji. Wszystkie 
materiały sesyjne zaopiniowano pozytywnie.  

  
 
Ad.pkt.6. 
  
 Radni interpelacji nie zgłaszali. 
 Radny Michał Jasiński w tym punkcie w imieniu mieszkańców wsi Łukowo 
podziękował Wójtowi Gminy za wybudowanie przystanku PKS przy kościele w 
Łukowie.  
 
Ad.pkt.7. 
 
ppkt a 

  

 Radny Grzegorz Wawrzonkowski uznał, Ŝe na temat utworzenia    

Międzygminnego Związku Regionu Ciechanowskiego dyskutujemy juŜ od kilku lat 
i chyba więcej nie ma sensu tłumaczenie. Ciągle są jakieś błędy i zmiany. Wszyscy 
wiemy o co tu chodzi.  

 Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały. Rada 
jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XV/89/08 w sprawie utworzenia Międzygminnego 
Związku Regionu Ciechanowskiego – stanowiącą załącznik  nr 2 do protokółu.  
 
ppkt b 
 

PoniewaŜ nikt z radnych nie zabierał głosu w dyskusji, Przewodniczący Rady 
poddał pod głosowanie projekt uchwały. Rada Gminy  w głosowaniu jawnym  
jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła uchwałę Nr XV/90/08 w sprawie przyjęcia 
Statutu Międzygminnego Związku Regionu Ciechanowskiego –
stanowiącą załącznik  nr 3 do protokółu.  
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Ad.pkt.8. 
 
 Omówienie zaleceń pokontrolnych, ja nie będę tego odczytywał – powiedział 
Pan Stopa. Na posiedzeniach problemowych Komisji Rady były szczegółowo 
omawiane wszystkie zalecenia pokontrolne. Mamy protokół liczący ponad 130 
stron. Na podstawie tego protokołu wypracowano i przedstawiono nam 44 zalecenie 
pokontrolne. Nie ma tu powaŜnych uchybień. Kilka zaleceń juŜ wykonaliśmy 
podejmując uchwały na poprzedniej sesji Rady Gminy, które dotyczyły np. obsługi 
finansowej oczyszczalni ścieków, itp. Jak się pracuje to są i niedociągnięcia. Nie 
skierowano Wójta na komisję dyscyplinarną, tzn., Ŝe nie jest źle. Dlatego bardzo 
proszę o przyjęcie treści zaleceń pokontrolnych do zatwierdzającej wiadomości. 
 Radny Michał Jasiński prosił o wyjaśnienie, co stało się z kwotą 424.000 zł.,  
bo zgodnie z 44 punktem zaleceń napisane jest, Ŝe jest taka róŜnica. Gdzie podziały 
się te pieniądze? 
 Jak jest budŜet to wszystko musi być ujęte w planie – stwierdziła Pani 
Skarbnik. Nikt tych środków finansowych nie wziął. Stypendia dla uczniów były 
ujęte w księgowości ZE-AS. KaŜdy wydatek jest dla kaŜdej placówki. Chodziło tu 
równieŜ o monitoring szkół, o opłaty za młodocianych. Kwoty są wydatkowane na 
to na co otrzymaliśmy. W tym  roku jest to podzielone. KaŜda szkoła ma swój 
budŜet i kaŜdy dyrektor odpowiada za jego realizację.  
 Prawo wchodzi tak szybko, Ŝe czasami trudno jest podąŜyć za 
wprowadzanymi zmianami – powiedział  Przewodniczący Rady Gminy. Nie ma tu 
aŜ tak powaŜnych błędów i uchybień.  
 Zgonie z propozycją Przewodniczącego Rady, radni jednogłośnie przyjęli 
wystąpienie pokontrolne RIO do zatwierdzającej wiadomości.   
 
 Ad.pkt.9.    
ppkt a     
   
 Pan Józef Stopa poinformował, iŜ poŜyczka która jest planowana do 
zaciągnięcia z WFOŚiGW jest niskooprocentowana z moŜliwością umorzenia jej w 
wysokości 35 %. Mamy moŜliwości zaciągnięcia poŜyczki więc chcielibyśmy z 
tego skorzystać.   
          PoniewaŜ nikt z radnych nie zabierał głosu w dyskusji, Przewodniczący Rady 
poddał pod głosowanie projekt uchwały. Rada Gminy w głosowaniu jawnym  
jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XV/91/08 w sprawie zaciągnięcia  
długoterminowej poŜyczki  – stanowiącą załącznik nr 4 do protokółu 
 
ppkt b     
   
 PoniewaŜ nikt z radnych nie zabierał głosu w dyskusji, Przewodniczący Rady 
poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w budŜecie 
gminy Karniewo na 2008 rok. Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli 
uchwałę Nr XV/92/08 w sprawie zmiany uchwały budŜetowej na 2008 rok – 
stanowiącą załącznik nr 4 do protokółu. 
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Ad.pkt.10.    
 
 Program odnowy wsi –  dobrze byłoby, by otrzymać środki chociaŜ na jedną 
wieś, stwierdził radny Grzegorz Wawrzonkowski. JeŜeli złoŜymy tylko jeden 
wniosek na Karniewo to z zapisem w budŜecie na przyszły rok po 150.000 zł dla 
Szwelice i Łukowa. UwaŜam, Ŝe powinniśmy zobowiązać Wójta Gminy do takiego 
rozwiązania problemu.  
 Radni jednogłośnie opowiedzieli się za przyjęciem stanowiska 
zaproponowanego przez Przewodniczącego Rady Gminy.  
   
Ad.pkt.11.    
  
  Dokonanie zmian w statutach Gminnej Biblioteki Publicznej i Gminnego 
Ośrodka w Karniewie wynikają z zaleceń po9kontrolmnych – poinformował Pan 
Stopa. Tam chodzi praktycznie o zmiany zapisu o sposobie zatrudniania Dyrektor 
GOK i Kierownika GBP.  
  Nikt w radnych nie zabierał głosu w dyskusji.  

 Przewodniczący Rady odczytał projekty uchwał. Radni jednogłośnie podjęli 
uchwały:   
- Nr XV/93/08 w sprawie zmian w Statucie Gminnej Biblioteki Publicznej w  
  Karniewie, stanowiącą załącznik nr 5 do protokołu, 
- Nr XV/94/08 w zmian w Statucie Gminnego Ośrodka Kultury w Karniewie,                 

w brzmieniu załącznika Nr 6 do protokołu. 
    
Ad.pkt.12.    
 
 Na moje ręce do całej Rady wpłynęło podanie Pani Podgórskiej o przydział 
mieszkania socjalnego .Podanie jest poparte zaświadczeniami lekarskimi na temat 
dzieci– mówił Przewodniczący Rady Gminy. Powiem szczerze, Ŝe ktoś kto nie 
pracował przez lata mamy mu pomagać. Ale tam są dzieci. Prawo jest prawem i na 
nas ciąŜy obowiązek zapewnienia i8m mieszkania, czy nam się to podoba czy teŜ 
nie.  
 Mieszkania socjalne to bardzo trudny temat – mówił Pan Stopa. Wszyscy 
wiemy, Ŝe trzeba o wszystko zabiegać. Gmina musi jednak pomagać osobom, 
którzy nie są zaradni. Tam cała rodzina ma wyrok Sądu w imieniu Rzeczpospolitej 
Polskiej o eksmisję i przydzieleniu mieszkania socjalnego. Jak to zrobić, my 
musimy się nad tym zastanowić. Zdaję sobie sprawę, Ŝe jest to bulwersujące, ale 
przyjedzie prasa czy telewizja, pokaŜą te małe dzieci i powiedzą, iŜ ich nie 
obchodzi czy Wójt miał pieniądze czy nie.  Rada moŜe upowaŜnić Wójta do                
np. zakupu kontenera socjalnego. W Ŝadnej wsi nie chcą słyszeć o tej rodzinie. 
Wspólnie z Panem Sekretarzem rozpatrywaliśmy róŜne propozycje, szukaliśmy 
moŜe gdzieś jest jakiś dom do wynajęcia.-, itp. Pani Podgórska bardzo ładnie 
napisała, bo tylko o sobie i małych dzieciach. 
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 Tam jest wyrok sądu dla 6 osób na mieszkania socjalne – informował radny 
Waldemar Zając.  
 Dyskutowaliśmy na posiedzeniu Komisji na ten temat – powiedział radny 
Andrzej Chełchowski. TeŜ była propozycja zakupienia kontenera socjalnego lub 
znalezienia mieszkania w ośrodku samotnej matki. My nie mamy mieszkań 
socjalnych. 
 Myślę, Ŝe trzeba coś zrobić, bo tam są małe dzieci – uznał Pan Stopa. Nie 
będziemy kupowali kontenera dla całej rodziny, tylko dla Pani, która złoŜyła 
podanie. Tu chodzi o dzieci.  
 Obowiązkiem Wójta będzie przeprowadzenie rozmowy z tą osoba na temat 
zakupu kontenera socjalnego – powiedział radny Grzegorz Wawrzonkowski.  
 W toku dalszej dyskusji dyskutanci podkreślali, Ŝe to moŜe być początkiem 
składania podań i roszczeń o przydział mieszkań socjalnych.  
 Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o zakup kontenera 
socjalnego. 
 Radni 11 głosami „za” przy 4 „wstrzymujących się” opowiedzieli się za 
poczynieniem starań przez Wójta Gminy o zakup kontenera socjalnego z 
przeznaczeniem dla rodziny składającej pismo.  
 Pan Wójt w swojej wypowiedzi podkreślił, Ŝe przeprowadzi rozmowę z 
zainteresowaną  osobą  i wówczas będzie wiadomo co dalej robić.   
 
Ad.pkt.13 
 
 PoniewaŜ radni interpelacji nie zgłaszali – Pan Wójt nie udzielał odpowiedzi.  
   
Ad.pkt.14.    
 
 Radny Andrzej Chełchowski pytał o Mecenasa Sokalskiego, dlaczego jest 
nieobecny na sesji?. Jeśli nie moŜe uczestniczyć powinien przysłać zastępcę.  
 Z wypowiedzi Wójta wynikało, iŜ Radca Prawny przebywa na urlopie.  
 Radny Jerzy Szymański sygnalizował sprawę wykonania poboczy przy 
utwardzanych odcinkach dróg. w Zakrzewie. DołóŜmy trochę środków i zróbmy to 
dobrze. Jeśli droga będzie nie odwodniona to będzie się psuć. 
 To jest bardzo zasadne, ale i kosztowne uznał Przewodniczący rady Gminy.  
  BudŜet musimy jakoś pospinać – mówił Pan Józef Stopa.  Sygnalizowana 
sprawa jest istotna, jak będzie trochę środków to na pewno zrobimy. Policzymy               
i zobaczymy. Myślę, Ŝe coś w tym zakresie zrobimy.   
 W dalszej dyskusji rozmawiano na temat ścinki poboczy.  
 To jest bardzo zasadne, ale mamy tyle zadań i tylko tyle środków – stwierdził 
Przewodniczący Rady Gminy.  
 Co jest planowane z budynkiem po szkole w Łukowie – pytał radny Michał 
Jasiński. 
  Do 31 sierpnia jeszcze istnieje szkoła -  informował Pan Wójt. śadnych 
rozmów z mieszkańcami części szkoły jeszcze nie prowadziliśmy. Na dzień 
dzisiejszy trudno powiedzieć co tam będzie.  
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 Pan Stanisław Ozdarski wnioskował o przysłanie jakiejś ekipy, która 
wycięłaby trawę na terenie przy budynku po PSP w Łukowie.   
 Pan Edward Cejmer pytał, czy są podejmowane jakieś prace co z tym 
budynkiem, by nie dopuścić do dewastacji., Właścicielem jest Urząd Gminy.  
 Pan Stanisław Jakubiak informował, Ŝe śmieci zebrane w lesie przez 
pracowników nie zostały zabrane przez firmę „Błysk”. 
 Uczestniczy obrad zabierający głos w tym punkcie wypowiadali się na temat 
remontów dróg, wycinania krzewów przydroŜnych itp.  
 
Ad.pkt.15.    
  

Po wyczerpaniu porządku dziennego – Przewodniczący Rady dziękując 
wszystkim za uczestnictwo zamknął obrady XV zwyczajnej sesji Rady Gminy 
Karniewo.  
                     
               
        Przewodniczący Rady Gminy  
        mgr Grzegorz Wawrzonkowski 
Protokółowała :                         
Inspektor ds. organizacyjnych 
 (-) Danuta Michalska               
 


